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Zápis z Řádné členské schůze 

konané v neděli 7. 4. 2024, CEROP Kolín, Sokolská 1095, 280 02, Kolín 2 – Konferenční sál 

Program: 

1. Zahájení, schválení programu a volba orgánů schůze 

2. Roční uzávěrka za rok 2023 

3. Finanční plán na rok 2024 

4. Zpráva Výboru 

5. Zpráva o činnosti RK za rok 2023 

6. Plán činnosti klubu na rok 2024 

7. Návrh na změnu Stanov klubu v bodě 1.2. – změna sídla klubu (navrhované změny budou 

zveřejněny na webu www.hovawart.cz – žlutou barvou) - návrh podán Hanou Hanigerovou 

8. Volba dvou členů Výboru klubu – Hlavní poradce chovu a Bonitační referent 

9. Volba Kárné komise 

10. Volba jednoho člena Revizní komise 

11. Návrh na to, aby majitelé zbonitovaných jedinců měli možnost získat odkaz na video z bonitace 

a s tím nakládat dle jejich uvážení. Majitelé by měli mít možnost video zveřejnit pro účely 

prezentace psa. Toto by bylo ošetřeno informací napsanou na webu klubu a v propozicích 

bonitací. - návrh podán Petrou Bischof Tomešovou 

12. Návrhy členů + diskuse 

13. Závěr 

Kandidáti do Výboru klubu dle bodu 4.5. Stanov klubu: 

- kandidáti na Hlavního poradce chovu: Markéta Wortnerová, Veronika Benešová 

- kandidáti na Bonitačního referenta: Mgr. et. Bc. Nicola Wendelinová, Petra Bischof Tomešová 

Kandidáti do Kárné komise: Bc. Iva Simková, Marián Drózd 

 

1. Zahájení, schválení programu a volba orgánů schůze 
Schůze je zahájena v 10.00 hod., zahájila paní Hana Hanigerová. Na schůzi je při zahájení 
přítomno 52 členů. Dle stanov všichni přítomní členové počkají 30 minut, po této době bude 
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schůze usnášeníschopná v jakémkoliv počtu zúčastněných členů. Zahájení v 10:30 hod., počet 
členů 55. 
 
Probíhají návrhy na volební komisi.  
Předsedající schůze: Hana Hanigerová  
Pro: 55 
Proti: 0  
Zdržel se: 0 
 
Zapisovatel: Veronika Skládalová  
Pro: 55 
Proti: 0  
Zdržel se: 0 
 
Ověření zápisu schůze: Milena Grufíková, Jana Procházková 
Pro: 55  
Proti: 0  
Zdržel se: 0 
 
Pověřené osoby sčítáním hlasů a volebních hlasů: Jiří Simek, Marek Kubík 
Pro: 55 
Proti: 0  
Zdržel se: 0 
 
Schválení programu schůze:  
Pro: 55 
Proti: 0  
Zdržel se: 0 
 
2. Roční uzávěrka za rok 2023 
O roční uzávěrce informuje ekonom Gabriela Kalasová. Klub je svým hospodářským výsledkem  
předběžně v plusu 202 244,21,- Kč – příloha č. 1.  
Pro: 55 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
3. Finanční plán na rok 2024 
Gabriela Kalasová předkládá finanční plán na rok 2024 – příloha č. 2. 
Pro: 55 
Proti: 0  
Zdržel se: 1 
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10:51 hod. přichází další člen. Na schůzi je přítomno aktuálně 56 členů. 
 
4. Zpráva Výboru  
Hana Hanigerová předkládá zprávu Výboru. Informuje o proběhlých akcích.  
Zpráva Výboru klubu. Členská schůze bere na vědomí zprávu výboru. 
Pro: 56 
Proti: 0  
Zdržel se: 0 
 
5. Zpráva o činnosti RK za rok 2023 
Miroslava Binderová informuje o zprávě RK – příloha č. 3.  
Pro:  55 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
 
6. Plán činnosti klubu na rok 2024 
Hana Hanigerová informuje o plánu a plnění akcí pro rok 2024. 
Pro: 56 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
7. Návrh na změnu Stanov klubu v bodě 1.2. – změna sídla klubu - návrh podán Hanou 
Hanigerovou 
Změna sídla klubu bude nově na adrese U Pergamenky 1511/3, Holešovice, 170 00 Praha 7. 
Změna bude nově uvedena ve Stanovách klubu v bode 1.2. 
Pro: 51 
Proti: 0 
Zdržel se: 5 
 
Návrh byl přijat. 
 
8.  Volba dvou členů Výboru klubu – Hlavní poradce chovu a Bonitační referent 
Kandidáti do Výboru klubu, řádně přihlášení dle bodu 4.5. Stanov klubu   
- Markéta Wortnerová – kandidát na hlavního poradce chovu 
- Veronika Benešová – kandidát na hlavního poradce chovu 
 
Kandidáti do Výboru klubu, řádně přihlášení dle bodu 4.5. Stanov klubu   
- Mgr. et Bc. Nicola Wendelinová – kandidát na bonitačního referenta 
- Petra Bischof Tomešová – kandidát na bonitačního referenta 
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11:04 hod. přichází další dva členové klubu. Na schůzi je aktuálně přítomno 58 členů. 
 
Probíhá představení kandidátů. Nicola Wendelinová není osobně na schůzi přítomna, její 
představení předkládá Hana Hanigerová dle zaslaného dokumentu. Probíhá tajné hlasování 
do dvou výše uvedených pozic. 
Po tajné volbě probíhá sčítání hlasů, přestávka do 12.00 hod. 
 
Schůze je znovu zahájena 12.03 hod., aktuálně je přítomno 58 členů. 
 
Výsledky tajného hlasování: 
Markéta Wortnerová na pozici hlavního poradce chovu nebyla zvolena počtem 27 hlasů. 
Veronika Benešová na pozici hlavního poradce chovu nebyla zvolena počtem 21 hlasů. 
Nicola Wendelinová na pozici bonitačního referenta nebyla zvolena počtem 22 hlasů. 
Petra Bischof Tomešová na pozici bonitačního referenta nebyla zvolena počtem 35 hlasů. 
 
Bude probíhat druhé kolo voleb. 
 
12:05 hod. přichází další člen klubu. Na schůzi je aktuálně přítomno 59 členů. 
 
Probíhá příprava hlasovacích lístků, přestávka do 12:30 hod. 
Schůze je znovu zahájena ve 12:30 hod., aktuálně je přítomno 59 členů. 
 
Markéta Wortnerová na pozici hlavního poradce chovu nebyla zvolena počtem 28 hlasů. 
Veronika Benešová na pozici hlavního poradce chovu nebyla zvolena počtem 26 hlasů. 
Nicola Wendelinová na pozici bonitačního referenta nebyla zvolena počtem 12 hlasů. 
Petra Bischof Tomešová na pozici bonitačního referenta byla zvolena počtem 46 hlasů. 
 
Na pozici bonitačního referenta klubu byla zvolena Petra Bischof Tomešová. 
 
Probíhá hlasování o tom, že bude probíhat třetí a zároveň poslední kolo voleb na pozici 
hlavního poradce chovu. 
Pro: 59 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Návrh byl přijat. 
 
Bude probíhat třetí kolo voleb. 
 
Probíhá příprava hlasovacích lístků. Probíhá sčítání hlasů, aktuálně je přítomno 59 členů. 
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Markéta Wortnerová na pozici hlavního poradce chovu nebyla zvolena počtem 30 hlasů. 
Veronika Benešová na pozici hlavního poradce chovu nebyla zvolena počtem 24 hlasů. 
 
Hlavní poradce chovu nebyl zvolen.  
 
Jednatelka klubu Šárka Slezáková podává návrh na to, aby hlavní poradce chovu byl pověřen 
do funkce Výborem a to až do konce volebního období současného Výboru, tedy do Řádné 
členské volební schůze v roce 2026. 
 
Hlasování: 
Pro: 24 
Proti: 21 
Zdržel se: 14 
 
Návrh nebyl přijat. 
 
Dle stanov klubu bude do pozice hlavního poradce chovu pověřen člen dle hlasování Výboru 
do další členské schůze. 
 
9. Volba Kárné komise 
Navržení kandidáti: 

1. Iva Simková 

2. Marián Drózd 

Probíhá příprava hlasovacích lístků, přestávka do 13:30 hod. 13:19 hod odchází 4 členové, 
aktuálně je na schůzi přítomno 55 členů. 13:24 hod odchází čtyři členové.  
 
Schůze je znovu zahájena ve 13:35 hod., aktuálně je přítomno 51 členů. 
Iva Simková byla zvolena na člena Kárné komise počtem 45 hlasů. 
Marián Drózd byl zvolen na člena Kárné komise počtem 59 hlasů. 
 
Do druhého kola voleb Kárné komise kandiduje Jana Procházková.  
Probíhá příprava hlasovacích lístků, aktuálně je přítomno 51 členů. 
Jana Procházková byla zvolena na člena Kárné komise počtem 49 hlasů. 
 
Kárná komise byla zvolena ve složení Iva Simková, Marián Drózd a Jana Procházková. 
 
10. Volba jednoho člena Revizní komise 

Předsedkyně Hana Hanigerová podává návrh na změnu programu schůze. Vzhledem k tomu, 
že včera večer (tj. 6.4.2024) odstoupila z pozice člena a předsedy Revizní komise paní 
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Miroslava Binderová, Hana Hanigerová podává návrh na to, aby nyní byli voleni dva členové 
Revizní komise. 
 
Hlasování: 
Pro: 51 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Návrh byl přijat. 
 
Kristýna Banertová a Veronika Benešová navrhují na člena Revizní komise pana Marka Kubíka, 
který s kandidaturou souhlasí a paní Libuši Svobodovou, která s kandidaturou nesouhlasí. 
Kristýna Banertová navrhuje paní Vendulu Bohlen Šlechtovou, která s kandidaturou souhlasí. 
Gabriela Kalasová navrhuje paní Elišku Hejnovou, která s kandidaturou nesouhlasí. 
 
Probíhá příprava hlasovacích lístků, aktuálně je přítomno 51 členů. Vzhledem k tomu, že pan 
Marek Kubík kandiduje, nemůže být současně pověřenou osobou pro sčítání hlasů a volebních 
hlasů, proto Hana Hanigerová navrhuje Jana Strnada, aby ho v této funkci zastoupil. 
 
Hlasování: 
Pro: 51 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Návrh byl přijat. 
 
Probíhá volba dvou členů Revizní komise. 14:04 hod odchází 1 člen, aktuálně je na schůzi 
přítomno 50 členů. 
Marek Kubík byl zvolen na člena Revizní komise počtem 50 hlasů. 
Vendula Bohlen Šlechtová byla zvolena na člena Revizní komise počtem 50 hlasů. 
Revizní komise je zvolena ve složení Jana Koláčková, Marek Kubík a Vendula Bohlen Šlechtová 
 
11. Návrh na to, aby majitelé zbonitovaných jedinců měli možnost získat odkaz na video z 
bonitace a s tím nakládat dle jejich uvážení. Majitelé by měli mít možnost video zveřejnit 
pro účely prezentace psa. Toto by bylo ošetřeno informací napsanou na webu klubu a v 
propozicích bonitací. - návrh podán Petrou Bischof Tomešovou 
 
Probíhá diskuze ohledně tohoto návrhu. Petra Bischof Tomešová seznamuje členy schůze se 
svým návrhem. Markéta Wortnerová se dotazuje, jak by byl tento návrh o zveřejnění videí 
ošetřen po právní stránce vzhledem k autorským právům apod.  
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14:16 hod odchází ze schůze dva členové, aktuálně je přítomno 48 členů. 
 
Kristýna Banertová podotýká, že pokud kdokoli z bonitační komise, rozhodčích nebo 
pomocníků odmítne souhlas s natáčením, nemůže být natáčen žádný pes. Narušil by se tak 
zákaz s pořízením, případně souhlas s jeho šířením apod. Mohla by tedy vzniknout situace, kdy 
jedna z bonitací by byla natáčena se souhlasem všech zúčastněných, ale také situace, kdy by 
nemohla být natáčena celá bonitace kvůli nesouhlasu byť jednoho ze zúčastněných.  
 
14:22 hod odchází ze schůze dva členové, aktuálně je přítomno 46 členů. 14:30 hod odchází 
jeden člen, aktuálně je přítomno 45 členů pro hlasování. 
 
Hlasování: 
Pro: 12 
Proti: 22 
Zdržel se: 11 
 
Návrh nebyl přijat. 
 
12. Návrhy členů + diskuse 
 
Jiřina Kotěšovská upozorňuje na to, že na webu klubu není na všech odkazech jednotné 
přesměrování na aktuální bonitační řád. Výbor všechny tyto odkazy projde a sjednotí, aby byly 
všechny odkazy přesměrovány na jeden aktuální bonitační řád. 
 
Jiřina Kotěšovská se dotazuje Kristýny Banertové, jaká je lhůta pro zpracování a zveřejnění 
oznámení, které se zašle na klub. Oznámení o soukromé výcvikové akci podala a zpracování 
tohoto oznámení trvalo několik měsíců. Výbor oznamuje, že nedošlo k úmyslnému 
nezpracování a toto se může stát. Pokud by se komukoli stalo, že jeho oznámení není 
dlouhodobě vyřízeno, je potřeba Výbor znovu kontaktovat s dotazem na jeho vyřízení. Lhůta 
jako taková pro vyřízení oznámení není nikde stanovena. 
 
14:38 hod odchází ze schůze 4 členové, aktuálně je přítomno 45 členů. 
 
Iva Simková navrhuje, aby se do příští členské schůze zpracoval postup, jak může ve své funkci 
jako orgán postupovat Kárná komise v případě řešení podnětu na Kárnou komisi. 
 
Milena Grufíková podává návrh na to, aby bylo klubem zpracováno ukázkové video 
z bonitačního testu, které by bylo zveřejněno jako ilustrativní pro zájemce o bonitaci. Výbor 
se tímto bude zabývat společně s novou bonitační referentkou. 
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Veronika Skládalová navrhuje, aby byl podán na ČMKU za klub návrh na zpřístupnění 
kastrovaných jedinců do třídy veteránů. Výbor se tímto bude zabývat. 
 
Členská schůze se usnesla a odsouhlasila následující (aktuální počet je 42 členů): 
 

1. Byl schválen program a volba orgánů schůze. 

2. Byla schválena roční uzávěrka za rok 2023. 

3. Byl schválen finanční plán na rok 2024. 

4. Byla schválena zpráva Výboru. 

5. Byla schválena Zpráva o činnosti RK za rok 2023. 

6. Byl schválen Plán činnosti klubu na rok 2024. 

7. B.yl schválen Návrh na změnu Stanov klubu v bodě 1.2. – změna sídla klubu - návrh podán 

Hanou Hanigerovou. 

8. Nebyl zvolen kandidát do Výboru klubu dle bodu 4.5. stanov klubu na pozici hlavního poradce 

chovu, byl zvolen kandidát do Výboru klubu dle bodu 4.5. stanov na pozici bonitačního 

referenta klubu a to Petra Bischof Tomešová. 

9. Byla zvolena Kárná komise ve složení Iva Simková, Marián Drózd a Jana Procházková. 

10. Byla zvolena Revizní komise ve složení Jana Koláčková, Marek Kubík a Vendula Bohlen 

Šlechtová. 

11. Nebyl schválen Návrh na to, aby majitelé zbonitovaných jedinců měli možnost získat odkaz na 

video z bonitace a s tím nakládat dle jejich uvážení. Majitelé by měli mít možnost video 

zveřejnit pro účely prezentace psa. Toto by bylo ošetřeno informací napsanou na webu klubu 

a v propozicích bonitací. - návrh podán Petrou Bischof Tomešovou. 

 
Všechny výše zmíněné body byly členskou schůzi přijaty. 
 
Schůze je ukončena Hanou Hanigerovou ve 14:50 hod. 
 
Zapisovatel: Veronika Skládalová 
 
Ověřovatelé: Milena Grufíková 
 
            Jana Procházková 
 


